



Board of Directors resolutions' disclosure

Muscat City Desalination Company S.A.O.G (**Company**) is pleased to announce that the Board of Directors ("**Board**") passed the following resolutions at its meeting held on 25 April 2022:

1. Approved the unaudited financial statements of the Company for the three-month period ended 31st March 2022 along with the Board's Report.
2. Approved the payment of cash dividends of value 7.715 baiza per share to the shareholders of the Company who are the registered in the Company's register as at 15th May 2022 pursuant to the authority granted by the shareholders at the Annual General Meeting held on 29 March 2022.

For Muscat City Desalination Company S.A.O.G



Kamarulzaman bin Sulaiman
Chief Financial Officer





الافصاح عن قرارات مجلس الادارة

يسر شركة مدينة مسقط لتحلية المياه ش.م.ع.ع (الشركة) أن تعلن أن مجلس الإدارة ("المجلس") قد أصدر القرارات التالية في اجتماعه المنعقد بتاريخ 25 أبريل 2022م:

1. الموافقة على البيانات المالية غير المدققة للشركة لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2022م والموافقة أيضاً على تقرير مجلس الإدارة.
2. الموافقة على دفع توزيعات أرباح نقدية بقيمة 7.715 ببسة للسهم الواحد لمساهمي الشركة المسجلين في سجل الشركة اعتباراً من 15 مايو 2022م وفقاً للسلطة الممنوحة من قبل المساهمين في اجتماع الجمعية العامة السنوية الذي عُقد في 29 مارس 2022م.

عن شركة مدينة مسقط لتحلية ش.م.ع.ع

قمر الزمان بن سليمان
المدير المالي

